
   
 
  

Referat: 

 
1. Godkendelse af referat og dagsorden (Johannes) 

Godkendt 

 

2. Nyt fra Elevrådet 

Afbud 

 

3. Udkast til timefordelingsplan (LA) 

Oplæg, drøftelse og evt. godkendelse 

 

Forslag fremlagt og drøftet. Der foreslås, at der tilgodeses timer til at styrke de dygtigste 

elever i en form for turboforløb.  

 

4. Fravigelse af skoledagens længde (LA, NJ, MS) 

 

I Haderslev Kommune er beslutningskompetencen delegeret til den enkelte skoleleder, der 

efter behandling i skolebestyrelsen, har mulighed for at træffe beslutningen inden for lovens 

rammer.Skolens ledelse træffer beslutning om omlægning af skoledagen, og indhenter 

skolebestyrelsens udtalelse til dette. 

Bestemmelsen giver mulighed for at afkorte undervisningstiden ved at konvertere den 

understøttende undervisning til flere voksne i fagundervisningen, hvis det vurderes at være 

den rigtige løsning for at sikre klassens trivsel og faglige udvikling. Muligheden kan 

anvendes generelt for klasser i indskolingen og for klasser på mellemtrin og udskoling med 

helt særlige behov. 

 

§ 16b (§14b stk. 1) 

Muligheden kan anvendes i indskolingen + specialklasser på mellemtrin og i udskoling 

§ 16d 

Muligheden kan anvendes på mellemtrin samt udskoling. 

Alle klasser på mellemtrinnet har mulighed for at afkorte med op til to ugentlige 

undervisningstimer 

 

Der skal udfyldes pr. klasse. 

Bilag sendes ud 
 

Tiltagene på samtlige årgange blev godkendt af skolebestyrelsen 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 22.3.2022 kl. 18.30 – 21.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Jannie, Christina, Vibeke, Tina, Elevrådet 

 

 



   
 
  

4. SB-valg (Johannes og MS) 

Orientering 

 

 

5. Go´daw-fest (Johannes) 

Skal der være fest igen? 

Evt. dato? Nedsættelse af arbejdsgruppe 

 

Der besluttes, at der igen afholdes en Go’daw-fest – fredag den 19. august. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe på næste SB-møde. I første omgang er Sanne, Lene og 

Astrid (+Kim Kawaler) i gruppen.  

 

6. Regnskab 2021 (LA) 

Gennemgang af regnskab 2021 

 

Regnskabet gennemgået, og godkendt. Året endte med et overskud på 972.000, - 

 

7. Økonomi (LA) 

(Bilag udsendes) 

 

Budgettet blev gennemgået. Det er et budget i balance for 2022.  

 

8. Evt. 

 

• Johannes deltager i det kommunale budgetmøde sammen med Lars den 2. maj. 

• Der er nedsat en arbejdesgruppe til at udvikle en politik for samarbejdet mellem 

udvalg og bestyrelse. Der var ingen fra Gram Skoles bestyrelse, der ønskede at 

deltage.  

 

Referent  

 

Lars Nielsen 


